
DÜNYACA ÜNLÜ 
PARKUR 
SPORCULARI 
KAPALIÇARŞI’DA 
PARKUR 
PERFORMANSI 
SERGiLEDi

Tarihin içinden 
gelen ve yüzyıllardır 
tarihi yaşatan bir 
ticaret merkezi olan  

Kapalıçarşı’nın yıllar 
içinde tahribata uğrayan 
çatısı, 2016 yılında 
restorasyon sürecine 

girdi. İstanbul Valiliği, 
İBB ve Fatih Belediyesi 
tarafından çatı 
restorasyonu başlatıldı.

SAYI: 8

AÇILDI!

Haberi sayfa 5’te

Ustalarımızı
Tanıyalım

Haber 8’de

560 YILLIK 
KAPALIÇARŞI

ÇATISI TURiZME
AŞI AŞI 

ÇALIŞMALARINAÇALIŞMALARINA  
KAPALIÇARŞI’DAN KAPALIÇARŞI’DAN 
TAM DESTEK!TAM DESTEK!

Haber 6’da

Haber 3’te

Haber 7’de

Turist’lerin

ilgi odağı

olması

bekleniyor. KAPALIÇARŞI’DA 
MODA RÜZGARI… 
ÖZLEM SÜER’İN “GÖK KUBBE” 

KOLEKSİYONU TANITILDI

Ticaretin kalbinin attığı tarihi Kapalıçarşı, Fatih İlçe 
Emniyet Müdürlüğü ile her daim işbirliği içinde olmuştur. 
Fatih İlçe Emniyet Müdürlüğü, Kapalıçarşı’nın güvenliğini 
sağlamak için her daim özveri göstermişlerdir. 
Kapalıçarşı ise, Fatih İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne verdiği 
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BASINDA BiZBASINDA BiZ
Türkiye’nin göz bebeği tarihi Kapalıçarşı 
basının her zaman ilgi odağı olmuştur. 
Ekonominin merkezi Kapalıçarşı’daki en 
ufak bir hareketlenme tüm piyasaları 
etkilediğinden dolayı Kapalıçarşı’nın 
nabzını tutmak basın yayın organları için 
oldukça önem arz etmektedir. Sadece 
ekonominin değil tarihin, kültürün,sanatın 
ve turizmin de merkezidir burası. Bu 
sebepten Kapalıçarşı’da gerçekleşen 
her şey haber değeri taşır. En son 2016 
yılında başlayıp 2019 yılında biten 
Kapalıçarşı ‘nın çatısının turizme açılması 
basında büyük yankı uyandırdı. Ulusal  

televizyon kanalları, Kapalıçarşı’nın 
çatısının yeni görünümünü ekranlarına 
taşıyarak çatının turizme açıldığı 
haberini ilk sıradan verdi. Son günlerde 
Kapalıçarşı’nın basında yer aldığı diğer 
konu ise aşı istasyonları. Dünya ve tabii 
ki ülkemiz için Covid-19 salgınından 
kurtulmamız açısından hayati öneme 
sahip aşılamanın hızlanmasına Kapalıçarşı 
ve Sağlık Bakanlığı yürüttüğü ortak 
çalışma ile çarşı içinde 3 farklı noktada 
aşılama yaparak hem hastanelerin, sağlık 
merkezlerinin yükünü hafifletti hem de iş 
kaybı yaşanmasını önledi.

Tarihin içinden gelen ve 
yüzyıllardır tarihi yaşatan 
bir ticaret merkezi olan  
Kapalıçarşı’nın yıllar içinde 
tahribata uğrayan çatısı, 2016 
yılında restorasyon sürecine 
girdi. Çatıdaki zamanın ve 
yaşamın getirdiği tahribattan 
kaynaklanan sorunları 
gidermek hem de hoş olmayan 
görüntüleri ortadan kaldırmak 
için İstanbul Valiliği, İBB ve 
Fatih Belediyesi tarafından 
çatı restorasyonu başlatıldı.
Çarşı’nın aslına uymayan 
ve sürekli sıkıntılara sebep 
olan çatısı tamamen değişti. 
Hoş olmayan görüntü sunan, 
zaman zaman da tamiri ve 

bakımı yapılırken çatılara 
zarar vermiş olan antenler ve 
su depoları kaldırıldı, çalışan 
klima dış üniteleri düzenli hale 
getirildi. Kiremit, şap sökümü 
ve yalıtım uygulamaları çatının 
tüm alanında tamamlandı.
Bu süreç boyunca 630 gün 
çalışıldı, 48.000 m2 temel 
yalıtım yapıldı, 800.000 adet 
kiremit kullanıldı. Dönem 
dönem 100 kişinin çalıştığı 
restorasyon sürecinde 630 
günün ortalaması olarak 50 
kişi görev aldı. Büyük bir 
emek, planlı bir çalışma ve 
organize olup hareket etmenin 
sonucunda Kapalıçarşı’nın çatı 
restorasyonu sona erdi.

Artık İstanbul’u en 
güzel gören noktalardan biri 
olan Kapalıçarşı’nın çatısını 
yeni görünümüyle birlikte 
turizme açtık. İstanbul’un 
eşsiz manzarasını çarşının 
çatısında izlemek isteyenler 
turizm acenteleri vasıtasıyla 
başvurabilir.

RESTORASYONU 
2022’DE TAMAMLAMAYI 
HEDEFLİYORUZ.
2020’de başlayan 

Kapalıçarşımızın 
restorasyonu, 2022’de 
tamamlanacak inşallah. 
Kapalıçarşımız eskiyi 
bozmadan yenilenmiş 
görüntüsü ile ziyaretçilerini 
ağırlayacak. Alt yapı 
çalışamaları tamamlandı. 
Zeminleri ve duvar 
güçlendirmeleri de bittiğinde 
tarihi yapı çok daha göze hitap 
eden dünyanın ticaret merkezi 
olmaya devam edecek.

560 YILLIK 560 YILLIK 
KAPALIÇARŞI’MIZIN KAPALIÇARŞI’MIZIN 
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Pandemi tüm dünyayı 
etkilediği gibi ülkemizi de 
etkiledi. Seyahat ve sokağa 
çıkma kısıtlamalarından 
dolayı yerli - yabancı 
turistlerin yoğunlukta 
olduğu yerler de sakin 
günler yaşadı. 
Kapalıçarşı da 
turistlerin 
uğrak 
yerlerinden 
biri ve 
pandemi ile 
birlikte sakin 
günler yaşayan 
Kapalıçarşı’da 
deyim yerindeyse 
kriz fırsata çevrildi.

Kapalıçarşı Yönetim Kurulu 
olarak İstanbul Valisi Ali 
Yerlikaya ve Fatih Belediye 
Başkanı Ergün Turan ile 
beraber Kapalıçarşı’nın alt 
yapı düzenlenmesi, zeminlerin 
yenilenmesi ve beden 
duvarlarının güçlendirilmesine 
ilişkin protokol imzaladık.
“Ömürlük bir iş yapıyoruz”
2020 aralık ayında ilk 
kazmanın vurulmasıyla 

başlayan süreci ve tadilatta 
gelinen aşamayı Kapalıçarşı 
Yönetim Kurulu Başkanı Fatih 
Kurtulmuş şöyle anlattı;
“Kapalıçarşı’daki tadilat 
sürecinin 5366 sayılı 
yıpranan tarihi ve kültürel 

taşınmaz varlıkların 
yenilenerek korunması 

ve yaşatılarak 
kullanılması kanunu 
kapsamında 
başladı. Kapalıçarşı 
bir anıt eser ve 
kültür mirasıdır. 

Buradaki 
restorasyon, Anıtlar 

Kurulu’nun proje 
planlama desteği ve 

izniyle yapılıyor. Ömürlük bir 
iş yapıyoruz. İstanbul Valisi 
Ali Yerlikaya ve Fatih Belediye 
Başkanı Ergün Turan da 
restorasyon sürecinde bizlere 
destek verdiler.”
“Çarşımıza yakışır, çok güzel 
bir görüntü ortaya çıkacak”
“Restorasyonda geldiğimiz 
noktaya değinecek olursak, 
restorasyon çalışmalarımız 
gece saatlerinde ve Pazar 
günleri yapılmaya devam 
ediyor. Alt yapı çalışmalarımız 

tamamıyla bitti. Elektrik 
tesisatları değişti, busbar 
denilen ve gökdelenlerde 
kullanılan sistem getirildi. 
Artık elektrik kesintisi 
olmayacak. Zemin yenileme 
çalışmalarında hızlı bir 
ilerleme mevcut. Zemine 8 
santimlik traverten doğal 

taş döşüyoruz. Üzerinden 
rahatça araçların geçeceği 
bir taş. . Yerin zemini bittikten 
sonra ana caddedeki özellikle 
işgaliyeler kalkacak ve 
çarşının beden duvarları 
yapılacak. Vitrin cepheleri tek 
düze hale getirilecek. Daha 
sonra çarşının iç tavan, kalem 
ve tezyinat işleri yapılacak. 
Çarşımıza yakışır, çok güzel 
bir görüntü ortaya çıkacak.”

 “Kapalıçarşı hem kültür, hem 
sanat, hem tarih, hem ticaret 
açısından turistlerin uğrak 
yeridir. Buraya çok önemli 
bir yatırım yapılıyor. Bunun 
yarısını kat malikleri, yarısını 
da kamu karşılıyor. Dolayısıyla 
kamunun desteğiyle burada 
çok büyük bir iş tamamlanmış 
olacak. Burada kamunun 
desteği olmadan bir şey 
yapmak mümkün değil.”
“Restorasyon Kapalıçarşımızın 
menfaati içindir”
“Yönetimimizde kamu vardır. 
Vali Yardımcısı, Fatih Belediye 
Başkan Danışmanı, Büyükşehir 
Belediyesi Temsilcisi ve 
Vakıflar Bölge Müdürü vardır. 
Onların da nezaretinde olan 
Yönetim Kurulu toplantılarımız 
ve birlikte hareket ettiğimiz 
gerçeğinden hareketle şunu 
söylüyorum. Her şey yasaldır, 
hukukidir ve Kapalıçarşımızın 
menfaatleri içindir.”
“Restorasyon 2022 yılı 
içerisinde tamamlanmış 
olacak ve Kapalıçarşımız 
dünyanın yeni görünümü ile 
en önemli ticaret, kültür ve 
tarih merkezi olmaya devam 
edecektir.”

13-16 Nisan 2021’de 
gerçekleşen Fashion Week 
İstanbul kapsamında, başarılı 
modacı Özlem Süer’in “Gök 
Kubbe” koleksiyonunun 
tanıtıldığı kısa filmin 
çekimi kültürel mirasımız 
Kapalıçarşı’da gerçekleşti
İstanbul’un evrensel ve 
birleştirici yönünden ilham 
alan ünlü modacının, ezelden 
beri coğrafyaları buluşturan 
Kapalıçarşı’da yaptığı moda 
şovu izleyenlerin beğenisini 
kazandı Kapalıçarşı, spora 
ve sanata verdiği destek 
gibi modaya da desteğini 
esirgemedi.Kapalıçarşı 

olarak; İstanbul Bienali, 
konserler, defileler, okul her 
yerde projesi ve Kapalıçarşı 
sohbetleri sanatçılar ile 
ustaları ağırladık. Son olarak 
ise Redbull ile birlikte ortak 
bir çalışmaya imza atarak 
dünyaca ünlü sporcuları 
Kapalıçarşı’da misafir ettik. 
Yönetim kurulu olarak, bir 
dünya markası Kapalıçarşı’da 
dünya çapında yapılan 
kültür, sanat, spor ve 
turizm içerikli tüm projelere 
destek vermekten mutluluk 
duyuyoruz.

Bundan sonrası için de 

Kapalıçarşı 
ruhunu yansıtacak her türlü 
projenin içinde olmaktan 
memnuniyet duyacağız
Sanatı ve sanatçıyı desteği 
ile ön plana çıkan Kapalıçarşı 
Yönetim kurulu başkanı Fatih 
Kurtulmuş, Kapalıçarşı’da 
ahilik geleneği mevcut, 

Yönetim 
kurulu olarak, dünya markası 
olan Kapalıçarşı’da dünya 
çapında yapılan kültür, sanat, 
spor ve turizm içerikli tüm 
projelere destek vermekten 
mutluluk duyuyoruz.

KAPALIÇARŞI’DA KAPALIÇARŞI’DA 
MODA RÜZGARI… MODA RÜZGARI… 
ÖZLEM SÜER’İN ÖZLEM SÜER’İN 
“GÖK KUBBE” “GÖK KUBBE” 
KOLEKSİYONU KOLEKSİYONU 
TANITILDITANITILDI

KAPALIÇARŞI’DA KAPALIÇARŞI’DA 
RESTORASYON RESTORASYON ÇALIŞMALARIÇALIŞMALARI
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Değerli Kapalıçarşılı dostlarım, 

Hepinize 
selâm, sevgi ve 
saygılarımı arz 
ediyorum. 

Öncelikle 15 Temmuz Milli Birlik ve Demokrasi Günü’nde şehit 
olan vatandaşlarımıza, aynı zamanda 20 Temmuz 1974’te 
başlayan Kıbrıs Harekatı’nda şehit olan askerlerimize Allah’tan 
rahmet diliyorum. Kurban Bayramınızı da en içten dileklerimle 
kutluyorum. 
Değerli dostlarım, 2021 yılının ikinci yarısına sağlık ve mutluluk 
temennilerimiz ile girdik. Dünyayı saran Covid- 19 salgınına 
karşı hiç ara vermeden maske, mesafe ve hijyen tedbirlerini 
korumaya devam ediyoruz. Çarşımız içinde dezenfekte 
çalışmalarımız da hız kesmeden devam etmektedir. Bu tedbirlere 
ek olarak yönetim ofisimize Sağlık Bakanlığımız , Valiliğimiz, İl 
Sağlık Müdürlüğümüz ile iş birliği yaparak aşı noktası belirledik. 
Bu hastalıktan bir an evvel kurtulmanın tek yolu olan aşılama 
çalışmalarını çarşımızda hızlandırmak ve çarşıdaki esnafımızın 
aşıya ulaşımında kolaylık sağlamak için başlattığımız bu süreç 
başarılı bir şekilde devam ediyor.
Kapalıçarşımız bir mozaiktir. Farklı kültürlerin yüz yıllara 
uzanan zenginliği ile geçmişten geleceğe bir köprü görevi 
görmektedir. Bunun bilincinde olan esnaf ve ziyaretçilerimiz 
hızlı şekilde kaynaşmaktadır. Çarşımız, sevgi ve saygı temelinde 
alışverişlere, sağlıklı iletişimle değerli birlikteliklere vesile 
olmaktadır. 
Çarşımızı gelecek nesillere daha sağlıklı bir şekilde bırakabilmek 
için İstanbul Valimiz ve Fatih Belediyemiz ile imzaladığımız 
3’lü protokol ile başladığımız restorasyon sürecimiz hızla 
devam ediyor. İski, Bedaş ve Telekom altyapımızı sürekli 
yenileyip geleceğe emin bir şekilde hazırlanıyoruz. Desteklerini 
esirgemeyen tüm kamu kurum ve kuruluşlarımıza teşekkürü 
bir borç bilirim. Bu sürecin beraberinde getirdiği; iskelelerin 
zorunlu olarak kalması, toz oluşması, zeminde taş döşeme 
öncesi yolların düzgün olmaması gibi durumları yönetim olarak 
yakinen takip edip, çözüme kavuşturmak için çalışıyoruz.  
Bildiğiniz gibi Çarşımızda en son 40 sene evvel bir tadilat 
yapılmıştı. Yıllara sarî yıpranan zemin, beden duvarları bugün 
daha kapsamlı şekilde tadilat yapmamızı zorunlu hale getirdi. 
Restorasyon döneminde şantiyeye dönen çarşımızın, sabırla bu 
süreci atlatacağını, İstanbul’un ve dünyanın gözbebeği ünvanına 
sahip, “İçinden Dünya Geçiyor” mottosuyla anılan Kapalıçarşı’nın 
ismine yakışır, bakan herkesi etkileyen, tarihi mirasımıza 
yakışır bir görünümle güzel günlere ve bereketli ticari ortama 
kavuşacağına inanıyorum. 
560 yıllık Kapalıçarşımızın çatısını yıllar içinde uğradığı 
tahribatı ortadan kaldırmak için gerçekleştirdiğimiz 
restorasyon çalışmamızla, yeni bir görünüme kavuşturmuştuk. 1 
Temmuz itibari ile çatımızı turizme açarak acenteler vasıtasıyla 
ziyaretçilerimiz için çatı turları oluşturmaya başladık. 
Kapalıçarşımıza hayırlı ve uğurlu olsun.
Kapalıçarşı Kat Malikleri Yönetim Kurulu’nun, Kapalıçarşı 
Esnaflar Derneği’nin ve siz değerli esnaflarımızın destekleri 
ile tuvaletlerimizi yenileyerek, modernize edilmiş bir halde, 
turistlerimizi ve misafirlerimizi daha temiz, hijyenik bir 
ortama elbirliğiyle kavuşturmuş olduk.  Ayrıca çok yakında 
kurulacak turnike sistemiyle de tuvaletlere giriş çıkışlar düzene 
sokulacaktır. Bu konuda katkısı olan herkese gönülden teşekkür 
ediyorum.
Esnaf ve maliklerimizle el ele, gönül gönüle vererek girdiğimiz 
bu süreci inşallah çarşımıza ve tarihi misyonuna yaraşır şekilde 
sonlandıracağımıza inanıyorum. 
Siz değerli malik ve esnaf dostlarımıza nice güzel bayramlarda 
bir arada olmak temennisiyle selam, sevgi ve saygılarımı arz 
ediyorum.

Kapalıçarşı Yönetim 
Kurulu Başkanı

Fatih Kurtulmuş

Türkiye’nin göz bebeği dünyada 
eşi benzeri olmayan 560 yıllık 
Kapalıçarşı, yüzyıllardır kültürlerin 
buluşma ticaretin kalbinin attığı yer. 
Yüzyılların yorgunluğununun izlerini 
silmek için Kapalıçarşı Yönetim Kurulu 
olarak İstanbul Valisi Ali Yerlikaya 
ve Fatih Belediye Başkanı Ergün 
Turan ile beraber Kapalıçarşı’nın 
alt yapı düzenlenmesi, zeminlerin 
yenilenmesi ve beden duvarlarının 
güçlendirilmesine ilişkin protokol 
imzaladık. Restorasyonun başladığı 
2020 yılından itibaren desteğini 

Kapalıçarşı Yönetim 
Kurulu olarak her 
zaman Kapalıçarşı 
esnafının yanında yer 
almaya devam ediyoruz. 
Esnafın görüş, öneri 
ve şikayetlerine göre 
yönetim anlayışımızı 
şekillendiriyoruz. 
Bundan dolayıdır 
ki esnaf buluşmaları bizler için son derece önemlidir. Öncelikle yönetim 
ofisimizde ziyaret ettik esnafımızı onlara kulak verdik, karşılıklı görüş 
alışverişi yaptık.

FATİH BELEDİYE BAŞKANI 
ERGÜN TURAN KAPALIÇARŞI’YI 
ZİYARET ETTİ

KAPALIÇARŞI 
YÖNETİMİ VE 
ESNAFLARI 
BİRARAYA GELDİ

esirgemeyen Fatih Belediye Başkanı 
ErgünTuran, Kapalıçarşımızı ziyaret 
ederek bizleri onurlandırdı. Ergün Turan 
Kapalıçarşı’nın yenilenmiş sokaklarını 
tek tek gezerek, restarosyonun hangi 
aşamada olduğunu gözlemledi.

Kapalıçarşı’da 
Nostalji
Zamanı

Kapalıçarşı 
Yönetim
Kurulu 
ustalarını 
ağırladı.
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DÜNYACA ÜNLÜ 
PARKUR 
SPORCULARI 
KAPALIÇARŞI’DA 
PARKUR 
PERFORMANSI 
SERGiLEDi
Farklı medeniyetlerin 
ve kültürlerin buluşma 
noktası olan tarihi 
yapımız Kapalıçarşı 
Parkur sporunun iki 
yıldızı Avustralya’lı 

Dominic Di Tomasso 
ve Hazal Nehir’i de bir 
araya getirdi. Redbull 
ile Kapalıçarşı’nın 
ortak çalışması olan 
proje kapsamında 

Kapalıçarşı’nın 
yenilenen ve kusursuz 
bir görünüme sahip olan 
çatısının üstünde eşsiz 
İstanbul manzarasına 
karşı sergiledikleri 
performans ile göz 
doldurdular.
Parkur sporu denilince 
ilk akla gelen isim 
olan Dominic Di 
Tomasso ve Türkiye’nin 
uluslararası arenada 
başarı kazanan ilk 
kadın parkur sporcusu 
olan Hazal Nehir 
“Grand Maze” olarak 
adlandırılan video için 
Kapalıçarşı’nın labirent 
gibi tasarlanmış 64 
sokağının üstünde 

parkur performansı 
sergilediler.
Başarılı sporcular, bu 
proje ile Kapalıçarşı’yı 
daha önce kimsenin 
görmediği açılardan 
görme şansına sahip 
oldu.

“MARTILARLA 
BİRLİKTE KOŞMAK 
OLAĞANÜSTÜYDÜ”
Kapalıçarşı’nın 
dünyadaki tüm parkur 
sporu yapan atletler 
açısından çok önemli bir 
yer olduğunu belirten 
Red Bull sporcusu 
Hazal Nehir, “Normal 
şartlarda burada parkur 
yapmak çok zor. Ama 

bu proje sayesinde bu 
tarihi noktada parkur 
yapabilmek inanılmaz. 
Kapalıçarşı’nın çatısında 
martılarla birlikte 
koşmak olağanüstüydü.” 
dedi.
İstanbul gibi büyülü 
bir şehirde parkur 
yapmanın çok keyifli 
olduğunu dile getiren 
Dominic Di Tommaso 
ise, “Kapalıçarşı, 
parkur yapmak için 
inanılmaz bir yer. Bu 
büyülü şehrin üzerinde, 
harika bir manzara 
eşliğinde performans 
göstermek çok keyif 
liydi.”değerlendirmesini 
yaptı.

Online olarak düzenlenen 
defilede mankenler 
Kapalıçarşı’nın büyüleyici 
sokaklarında yürüdü, 
izleyiciler ise defileyi 
pandemiden dolayı online 
olarak izledi
Spora ve sanata her zaman 
tam destek olan Kapalıçarşı bu 
sefer de modaya destek oldu. 
Kapalıçarşı’da bu sefer moda 
rüzgarları esti.
Dünyaca ünlü Türk modacı 

Özlem Süer’in Modanisa’ya 
özel olarak hazırladığı Refka 
koleksiyonu Kapalıçarşı’nın 
mistik havası ile sağladığı 
uyum ile izleyenlere görsel bir 
şölen sundu. 
Kapalıçarşı ve Modanisa’nın 
ortak çalışması olan 
defile; Türkiye’den ABD’ye, 
Fransa’dan Birleşik Arap 
Emirlikleri’ne uzanan 140 
ülkede izlendi.

KAPALIÇARŞI MODAYA
           EV SAHiPLiĞi YAPTI

İstanbul’un en tarihi mekanlarından Kapalıçarşı, tesettür 
modasına yön veren Modanisa’nın 2021 İlkbahar / Yaz sezonu 
koleksiyonunun defilesine ev sahipliği yaptı. 
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Kapalıçarşı yönetimi 
tarafından organize 
edilen 3 ayrı noktada 
Fatih İlçe Sağlık Ekipleri 

aşılama yaptı. Kapalıçarşı 
ve çevresinde 40 bin 
civarı esnaf ve çalışan 
bulunmakta. Hem 
çalışan ve esnaflar hem 
de Kapalıçarşı’ya gelen 
ziyaretçilerden aşı hakkı 
bulunanlar aşılanmaya 
başlandı.
1,5 saat içinde 500 civarı 
kişiye aşılama yapıldı. 
Kapalıçarşı’nın da 
destek verdiği bu proje 
ile İstanbul’un aşılama 
çalışmaları hız kazandı. 

İstanbul Valisi Ali 
Yerlikaya, Kapalıçarşı 
ve ülkemiz için önemli 
olan günde teşriflerini 

sağladılar. Vali Yerlikaya 
yaptığı açıklamada şunları 
söyledi:
Kapalıçarşımızda 18 han 
ile birlikte 4 bin civarı 
dükkan ve 40 bin civarı 
çalışanımız var. Burası 
İstanbul’da turistlerin 
en çok ziyaret ettiği yer. 
Kapalıçarşımızda bugün 
özel birgün yaşanıyor 
çünkü biliyorsunuz hem 
ülkemizde hem İstanbul’da 
aşı ile ilgili çok yoğun 
çalışmalar var. Tarihi 

bir aşılama hizmeti var. 
Çalışanların işlerinden 
geri kalmamaları ve iş 
verimliliğinin düşmemesi 
için biz onların ayağına 
geliyoruz. Bugün 
Kapalıçarşı’da yönetimin 
bize gösterdiği yerlerde 
aşılama yapan sağlık 
çalışanlarını ziyaret edip, 
onları tebrik ettim. Aşı 
olan arkadaşlarımıza 
da şifa diledim. Velhasıl 
burada çalışan 40 bin 
arkadaşımızdan kim aşı 
olmak istiyorsa, en son 
kişi kalana dek sağlık 
çalışanlarımız onlara 
hizmet edecekler. 

İstanbul Valisi Ali 
Yerlikaya ile bir araya 
gelen Kapalıçarşı Yönetim 

Kurulu Başkanı Fatih 
Kurtulmuş ise şunları 
söyledi:
Aşılama ülkemiz için 
son derece önemli 
bir konudur. Aşılama 
çalışmaları ne kadar 
hızlanırsa, pandemisiz 

günlere o denli hızlı 
kavuşacağız. Ülkemiz 
ve Kapalıçarşımız 
beklediği, özlediği 
turistlerine kavuşacak 
yine o eski güzel günlerine 
dönecek. Buna inancımız 
tamdır. İnancımızın tam 
olduğu gibi bu sürece 
desteğimiz de tamdır. 
Aşılama çalışmalarının 

hız kazanması için 

Kapalıçarşımızda 

yaptığımız organizasyon 

ile 3 adet aşılama 

noktası belirledik. 

Burada esnafımız ve 

misafirlerimiz aşılarını 

oluyor. Ülkemiz için 

hayırlara vesile olmasını 

Allah’tan niyaz ediyoruz.

Kapalıçarşı Yönetim 

Kurulu Başkanı Fatih 

Kurtulmuş ve Kapalıçarşı 

Yönetim Kurulu Başkan  

Yardımcı Ahmet Mirat 

Kökler aşılama yapan 

sağlık çalışanlarına 

çiçeklerle teşekkür etti.

Türkiye’de aşılama son hızla devam ederken İstanbul’un      gözbebeği, ticaretin kalbinin 
attığı yer Kapalıçarşı’da önemli bir gün yaşandı.

AŞI ÇALIŞMALARINA 
KAPALIÇARŞI’DAN 
TAM DESTEK!
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İdari kadromuz
Elif GÜVEN
Genel Müdür

Sanem SANCAKTAR
Yönetim Asistanı

Nihal YAZ
Muhasebe Sorumlusu

Mehmet KARATAŞ
Saha Tahsilat Şefi

Betül AYDIN
Üye İlişkileri Sorumlusu

Hayrullah KİRAZ
Teknik Bakım ve Onarım Şefi

Rukiye ŞEKERCİ
Ofis İçi İşler Sorumlusu

Recep GÜNEY
Teknik Bakım ve 
Onarım Personeli

Yasin CAN
Teknik Bakım ve 
Onarım Personeli

Suat ÇİFTÇİ
Teknik Danışman

Bilgehan KARIŞ
Avukat

Hakan KENDİRLİ
Avukat

Şahin KAMACI
Yeminli Mali Müşavir

Cem KURTULUŞ
Serbest Muhasebeci Mali Müşavir

Tolga ALTINIŞIK
Mimar

Gültekin Kaya / CK MEDYA
Halkla İlişkiler ve Basın Danışmanlık
Sosyal Medya, Web, Kreatif Tasarım

Ticaretin kalbinin attığı tarihi Kapalıçarşı, Fatih 
İlçe Emniyet Müdürlüğü ile her daim 
işbirliği içinde olmuştur. Fatih İlçe 
Emniyet Müdürlüğü, Kapalıçarşı’nın 
güvenliğini sağlamak için her daim 
özveri göstermişlerdir. Kapalıçarşı 

ise, Fatih İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne verdiği araç 
desteği ile aralarındaki iş birliğini perçinlemiştir. 

30 Haziran’da teslim edilen 2 araçla Fatih 
İlçe Emniyeti Müdürlüğü’nün ulaşım yükünün 
azaltılması hedeflemiştir.

KAPALIÇARŞI’DAN 
FATiH EMNiYET 
MÜDÜRLÜĞÜNE ARAÇ 
YARDIMI DESTEĞi!

Ticaretin kalbinin attığı dünyanın en eski ve en tarihi 
merkezlerinden Kapalıçarşı yatırım sektörünün dev 
isimlerinden Alb Forex şirketi ile ortak bir çalışmaya 

imza attı. 21 tane girişi olan Kapalıçarşı’nın her 
kapısında bulunan kapı dedektörlerinin giydirilmesi 
konusunda Alb Forex firması ile anlaşmaya varıldı.

KAPALIÇARŞI iLE ALB FOREX 
iŞBiRLiĞi!

15 Temmuz şehitleri, Kapalıçarşı’da 
saygı duruşunda ve dualar ile 
anıldı. Demokrasi mücadelesinde 
şehit olan tüm vatandaşlarımıza 
Allah’tan rahmet diliyoruz.

15 Temmuz mücadelemizin zirvesidir, 
şanlı milletimizin zaferidir!
Gururumuz, kahramanlarımız 15 
Temmuz şehitlerimizi, darbecilerin 
durdurulmasının sene-i devrinde 
dualarla, hasret ve özlemle anıyoruz.

KAPALIÇARŞI’DA 15 TEMMUZ 
ŞEHİTLERİ DUA İLE ANILDI
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KIRLANGIÇ 
BAYRAK

LED 
EKRANLAR

Kapalıçarşı’da görüntü 
kirliliğine yol açan 
eski bilgi ekranları 
yenilendi. Yüksek 
kontrasta sahip olan 
son teknoloji ürünü 

yeni LED ekranlarla 
artık ziyaretçilerimiz 
daha kolay bilgi 
sahibi olabilecek. 
İlk etap yenileme 
işlemleri tamamlanan 

ekranlar, yakın tarihte 
başlayacak ikinci 
kurulum çalışmasıyla 
tüm çarşıya yayılacak. 
Ekranlarda firmanıza 
ait reklamların 

ve tanıtımların 
yayınlanması için 
yönetimden ya da 
0532 412 53 60 iletişim 
numarasından bilgi 
alabilirsiniz.

Kapalıçarşı Reklam Alanları 
Hizmetinizde

1959’da Kayseri’de doğdu. 1973 yılında Çuhacı Han’da çırak olarak 
kalemkârlık zanaatına başladı. Bir sene bu handa kalan Yağar, daha 
sonra Zincirli Han’a geçti. Mesleği öğrendiği Artar Usta iki sene 
sonra Amerika’ya gittiğinde atölye kendisine kaldı. 2001’den beri 
Zincirli Han’daki atölyede olan Yağar, iki çırak yetiştirdi.

1982 yılında İstanbul’da doğdu. 13 yaşında Varakçı Han’da Kamer 
Kıraç’ın yanında çırak olarak işe başlayan Manuk, 2007 yılında 
kendi atölyesini açarak tasarımlarını Manuk’s Workshop markası 
altında satmaya başladı. Tasarımlarında doğal ve sade çizgiden 
yana olan Manuk’un atölyesinde, onunla birlikte yanında üç 
zanaatkâr daha çalışıyor.

NERSES YAĞAR  / Sadekâr MANUK DURMAZGÜLER  / Sadekâr

Ustalarımızı TanıyalımUstalarımızı Tanıyalım


